

K-LINK Household Product





K-EZKleen Toilet Cleaner is suitable for cleaning toilet bowls, bathroom floors, bath tubs and wall tiles. K-EZkleen Toilet Cleaner helps to remove stains, unpleasant odors and kills germs and bacteria, leaving the bathroom smelling fresh and sparkling clean.

Direction to use: Apply a generous amount on the stubborn stains, leave it for 5 to 10 minutes

before rinsing it thoroughly with clean water.

Caution: Avoid contact with eyes. If products gets in contact with eyes, rinse thoroughly with plenty of water. Keep out of reach of children. For external use only.

易洁清厕所清洗液可用于清洗马桶、浴室地板、浴缸和墙砖。易洁清厕所清洗液具有去除顽强污渍、难闻异味及消毒杀 菌的功效,让浴室即时拥有清香气息,迅速恢复光洁亮丽。

使用方法:将适量的清洗液倒在污渍上,静置5至10分钟,随后用清水彻底冲洗。

注意:避免接触眼睛。若不慎触及,立即使用大量清水冲洗。请将产品存放于儿童接触不到之处。仅供外部使用。

K-EZKleen Toilet Cleaner amat sesuai digunakan untuk mencuci mangkuk tandas, lantai, tab mandi serta dinding. Ia membantu menanggalkan kotoran degil, bau busuk, membasmi kuman dengan membunuh bakteria, dan meninggalkan bau yang segar dan bersih bersinar.

Cara penggunaan: Letakkan cecair ke kawasan kotoran degil, biarkan ia 5 hingga 10 minit sebelum dicuci menggunakan air bersih.

Perhatian: Elakkan dari terkena mata. Jika terkena mata, basuh dengan air bersih banyak. Jauhkan dari kanak-kanak. Untuk kegunaan luaran sahaja.



K-EZKleen Dish Wash is a premium quality dish washer that cleans tough grease on dishes and leaves them sparkling and shining. It can be used in cold or warm water. Contains no harsh chemical ingredients. Mild and does not harm the skin.

Direction to use: Apply 1-2 pumps of **K-EZKleen Dish Wash** on stubborn grease and gently rub it with a clean sponge. Rinse it with water thoroughly.

Caution: Avoid contact with eyes. If products gets in contact with eyes, rinse thoroughly with plenty of water. Keep out of reach of children. For external use only.

易洁清洗碗液是个高效能的碗碟清洁液,可彻底清除顽强油渍,使碗碟洁净如新。用冷热水冲洗皆可。其配方也不含有 害的化学物质,性质温和不刺激,能更好地呵护双手肌肤。

使用方法:按压1-2次的洗碗液於顽强油脂上,用海绵轻轻刷洗,随后用清水彻底洗净。

注意:避免接触眼睛。若不慎触及,立即使用大量清水冲洗。请将产品存放于儿童接触不到之处。仅供外部使用。

K-EZKleen Dish Wash, pencuci pinggan magkul yang berkualiti premium tangkas menanggalkan minyak dan kotoran degil sehingga bersoh bersinar-sinar. Sesuai digunakan dengan air sejuk atau air suam. Bebas dengan bebas dengan kebas lemin den lembut pada tanggan



DISH WASH



Cara Penggunaan: Gunakan 1 – 2 pam K-EZKleen Dish Wash pada kekotoran degil dan gosok perlahan dengan span pembersih. Bilas dengan air.

Perhatian: Elakkan dari terkena mata. Jika terkena mata, basuh dengan air bersih yang banyak. Jauhkan dari kanak-kanak. Untuk kegunaan luar sahaja.



FloorCleaner

Laundry Detergent

Ideal for removing dirt and stains in both colored and delicate fabrics. It is specially formulated with enhanced whitening agent that gives the fluorescent and bleaching effect while protecting the color of the fabric. The rose essence prevents any offensive odors and leave a long lasting pleasant scent.

Direction to use:

Hand Wash: Mix 1 full cap (2 -3 full caps for extra tough stains) K-LaundryDetergent into 4 liters of water. Soak the stained clothing into solution after dissolved. Soak 1-6 hours depending on the severity of stains. For best results, please soak overnight. For special clothing/material, please follow the clothing care label.

Machine Wash: Fill washing machine with water. Add K-LaundryDetergent BEFORE adding laundry. Soak 1-6 hours depending on the severity of stains. Then, wash normal. Fill 2 caps full K-LaundryDetergent for regular loads or more (3-4 full caps) for large or heavily stained loads.

Caution: Avoid contact with eyes. If products gets in contact with eyes, rinse thoroughly with plenty of water. Keep out of reach of children. For external use only.

非常适合洗涤有色织物、精致衣物上的污垢和污渍。采用特殊助剂配制而成,具有亮白效果,同时能够保护衣物颜色。里头的玫 瑰精华也有助去除任何难闻的气味,并在干净衣物上留下持久的怡人香味。

使用方法:

手洗:将1瓶盖(顽固污渍则用2至3瓶盖)的**K-LaundryDetergent洗衣液**倒入4升的清水之中。充分稀释后,把肮脏衣物浸泡其 中。根据衣物的脏污程度,浸泡1至6小时后再搓洗,最后冲洗干净即可。如欲获得最佳效果,请浸泡一夜。而针对特殊材料的服

装,则请遵循衣物护理标签处理。

机洗:先在洗衣机内盛满水,放入肮脏衣物前,倒入**K-LaundryDetergent洗衣液**充分稀释。根据衣物的脏污程度,浸泡1至6小时后正常机洗即可。一般污渍只需使用2瓶盖的**K-LaundryDetergent洗衣液**,如遇较大范围或较难洗的顽固污渍,则适量多加(3至4瓶盖)即可。

注意:避免接触眼睛。若不慎触及,立即使用大量清水冲洗。请将产品存放于儿童接触不到之处。仅供外部使用。

Sesuai untuk menanggalkan habuk dan kesan kotoran pada fabrik yang berwarna dan halus. Dengan formula istimewa agen pemutihan tambahan yang memberikan kesan bersinar dan pelunturan sambil masih melindungi warna pada fabric. Pati bunga mawar menghalang dari bau hapak dan meninggalkan kesan wangian berpanjangan

Cara penggunaan :

Basuhan Tangan : Campurkan 1 penutup penuh (2-3 penutup penuh untuk kesan kotoran degil) **K-LaundryDetergent** ke dalam 4 liter air. Rendam pakaian kotor ke dalam campuran yang sudah disebatikan. Rendam 1-6 jam bergantung pada tahap kotoran. Untuk hasil terbaik, rendam untuk semalaman. Untuk pakaian dari fabrik istimewa, sila rujuk label panduan penjagaan pakaian berkenaan.

Basuhan Mesen : Penuhkan mesen dengan air. Campurkan K-LaundryDetergent SEBELUM memasukkan pakaian. Rendam 1-6 jam bergantung pada tahap kotoran dan kemudian, basuh seperti biasa. Campurkan 2 penutup penuh K-LaundryDetergent untuk muatan biasa atau lebih (3-4 penutup) untuk lebih muatan atau pakaian yang sangat kotor.

Perhatian: Elakkan dari terkena mata. Jika terkena mata, basuh dengan air bersih yang banyak. Jauhkan dari kanak-kanak. Untuk kegunaan luar sahaja.



K-FloorCleaner is a premium quality liquid floor cleaner that is gentle yet powerful for all types of floors. The non-sticky, non-toxic, lemon scented formula can easily remove dirt while leaving your floor sparkling clean, leaving a clean and refreshing smell.

Direction to use: Before using K-FloorCleaner, ensure the floor is free from dust. Dilute 1 cup (60ml) of K-FloorCleaner into 1.2 liters of water to thoroughly mop the surface and allow it to dry. For stubborn stains, pour a small amount of undiluted liquid on the stain and leave it for 30 seconds-1 minute. Wipe off and allow it to dry.

Caution: Avoid contact with eyes. If product gets into eyes, rinse thoroughly with plenty of water. Keep out of children's reach. For external use only.

康立地板清洗液是一款优质高效的地板清洁液,它的质地温和,并具有强大的清洁能力,适用于各种类型的地板。采用不沾粘、安全 无毒及带有柠檬芬芳的配方,能轻松有效地清洁顽固污垢,使地板光洁如新,同时留下清新舒爽的气味。

使用方法:使用康立地板清洗液之前,请先将地板上较明显的杂物及灰尘清理干净。将1杯(60毫升)的康立地板清洗液兑到1.2升 的水中,接着使用拖把或抹布清洁地面,任其自然干燥。而对于顽渍污垢,只需将少量未稀释的清洗液倒在污渍上,静置30秒至1分 钟,再擦拭干净,任其干燥即可。

注意:避免接触眼睛。若不慎触及,立即使用大量清水冲洗。请将产品存放于儿童接触不到之处。仅供外部使用。

K-FloorCleaner adalah suatu produk premium cecair lantai yang bekualiti yang lembut dan berkuasa untuk membersihkan semua jenis lantai. Cecair yang tidak-melekit, bukan-toksik, berwangi limau yang mudah untuk bersihkan kotoran dengan memberikan lantai anda bersinar, cantik dan haruman yang menyegarkan.

Cara Penggunaan: Sebelum menggunakan **K-FloorCleaner**, pastikan lantai tidak berhabuk. Campurkan 1 penutup (60ml) **K-FloorCleaner** kedalam 1.2 liter air dan mop dengan dengan teliti permukaan lantai dan biarkan untuk kering. Untuk kotoran yang degil, tuangkan sedikit cecair atas kotoran dan biarkan selama 30 saat -1 minit. Kemudian bersihan dan biarkan untuk kering.

Perhatian: Elakkan dari terkena mata. Jika terkena mata, basuh dengan air bersih yang banyak. Jauhkan dari kanak-kanak. Untuk kegunaan luar sahaja.



